
 

 

 

Forældrebestyrelsesmøde 

D. 30.11.2023 kl. 17.00-19.00 

I Lærkereden 
Ordstyrer: Mette 

Referent: Ane 

Afbud: Guðrið 
 

Dagsordenspunkter:  

 

1. Velkommen til nye medlemmer  

 

2. Valg af referent og bemærkninger 

til referatet fra sidste møde  

 

 

3. Hvordan går det i Lærkereden – 

med læreplaner, børnetal, hvad er 

vi optaget af mm. 

 

4. Præsentation af tilsynsrapporter 

 

 

5. Hvordan vil vi arbejde med tilsynet 

i: 

• Natur 

• Vuggestuen 

• Børnehaven 

Evt. 

 

Der vil blive serveret en sandwich 

 

 

 

 

1. Herunder tavshedserklæringer, udlevering ad 

mappe mm. Hvad vil det sige at sidde i en 

forældrebestyrelse – hvad er den reelle  

 

2. Ane referent – Mette Ordstyrer 

 

Sidste møde var i juni så referatet er irrelevant 

Forslag til nye møde datoer:  

6. februar, 4 april, 16 juni og 25 sept? 

 

 

3. Vi har tre godt fyldte grupper natur, uglen og 

svalen– på natur har vi ansat en ekstra person 

frem til 31. marts pga. at de har mange børn, Og 

fra på mandag flytter de ældste børn i Svalen og 

Uglen garderober for at skabe mere plads til de 

yngste og for at de ældste kan få deres egen 

plads og komme ud på legepladsen når de er 

færdige. 

 

Børnetal – vi har vuggestuebørn på ventelisten 

der kommer ind i løbet af foråret, vi er selvfølgelig 

spædte på om nogen vælger dagpleje pga. prisen, 

men dette har ikke været tilfældet indtil videre. 

 

Efter nytår forlænges Freja der er medhjælper 

frem til 31 marts. 

 

Her 1 december får vi to nye studerende fra VIA 

da vi også som en del af kommunen er forpligtet 

til at tage studerende hvert år. Det er pædagoger 

med vejleder uddannelse der er praktikvejleder og 

derfor er det kun to grupper pt der skiftes. Der er 

også PAU studerende + andre praktikanter.  



 

Vi får bl.a. en ny tildelingsmodel der fremover 

tager højde for minimumsnormeringerne og at der 

rent faktisk gives beløb til løn som det 

pædagogerne koster – også en større tildeling for 

hver gang vi kommer over 60 børn hvor 

vuggestuebørn tæller for to. 

 

Vi arbejder med struktur i kommunen – der 

arbejdes med at nedlægge apoteker Norgaards 

børnehave og så har en gruppe af ældre 

medborgere foreslået at lave et børneunivers på 

Åkjærskolen – men der er endnu ikke rettet 

henvendelse til forvaltningen om at lave 

beregninger på dette. Der har tidligere været 

forslag om at nedlægge overbygningen på 

Åkjærskolen men dette forslag er trukket tilbage 

Der er lavet forslag om forskellige 

flytninger/lukninger.  

 

I forhold til legepladsen håber vi at budgettet 

åbnes så vi kan komme i gang. Vi har fået lavet 

legepladstilsyn og har fået udbedret det der var 

risiko omkring.  

 

Naturgruppen er flyttet til Flynder sø og fra i år 

har vi lejet en hytte derude fremfor at flytte vores 

skurvogn fra sommerskoven. 

 

Efter nytår i 1. kvartal skal vi i gang med 

evaluering af vores læreplaner og lave en ny – 

her vil jeg gerne inddrage jer som forælder i 

forhold til hvad der har været og skal være 

forældrenes deltagelse i at støtte deres barn i de 

enkelte punkter. 

 

4. Hvad siger rapporterne – hvad er 

udviklingspunkterne og hvordan har vi arbejdet 

med dem – hvordan inddrages 

forældrebestyrelsen fremadrettet – forvaltningen 

skal på kvalitetsbesøg og der skal vi tale om 

hvordan det går med vores udviklingspunkter 

 


